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InstälLt idrottsting
Av Viirmdös runt 39 000 invånare är ca 15 000 med i någon av de 37 idrottsföreningar som finns
inom kommunen. Att på något sätt delta i fysiska aktiviteter med motion eller idrott ger många
fördelar; kondition, muskier, välbefinnande, koncentration, ökad inlärningsförmåga och minska
stress, förbygger belastningsskador och ger ökat självförtroende, för att nämna några.
Samhällsnyttan av idrott och motion är glaskiar. Förutom alla hälsofrämjande effekter förebygger
det drogproblem och brottslighet.

Att nära och enkelt kunna bedriva vardagsmotion och spontanidrott är viktigt. Men lika viktigt är
att det finns olika former av organiserad idrott med ett brett utbud som tilltalar både
tävlingsintresset och motionerandet. 1 det syftet är det angeläget att finna samverkansformer
mellan kommunens idrottsföreningar, förvaltning och politik för att identifiera gemensamma
utmaningar och tillsammans formulera lösningar. Ett sådant forum är Idrottstinget. En aktivitet
som ligger väl i linje med kommunens dialogambitioner.

Men jag möts nu av beskedet att förvaltningen beslutat ställa in årets Idrottsting 2014, på grund
av för få deltagare. Tinget skulle genomföras i två fristående dagar 20/3 och 10/4 2014.

Mot den bakgrunden vill jag fråga dig som ansvarig politiker för den förda iclrottspolitiken i
Värmdö:

1. Delar du min uppfattning om vikten av motion och idrott liksom samverkan mellan
kommunen och idrottsföreningarna?

2. Hur kan det komma sig att intresset för att delta i ett Idrottsting med kommunen är så
svagt?

3. Kan resultatet av tidigare Idrottsting ha påverkat?
4. Vad vill du göra för att stärka dialogen med och respekten för Värmdös föreningsliv?

Tack på förhand!

Simon Margulies (5)
Andre vice ordförande i Kultur och fritidsnämnden


